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Z OGÓLNEGo ZEnnłmł nłInszrcłŃcÓw

OSIEDLA ,DZIEDZICE"

ZwoŁANEGo Nł ozroŃ 30.09.2015R PRZEZ ZAnZĄD oSIEDLA
,,DZIEDZICE"

I . oTwARclE I STWIERDZENIE PR^woMocNoŚCI oBRAD

1. Ogólne Zebrańe N4ieszłańcóB' osicdla ..Dziedzice'- odbyło się w dniu 30 wrzcśnia 20l5 r'

(śrud3) o godŻ. ] 7'00 _ w małej sali oSP ,.D7icdzicc". rł Czechowicach-Dzredzicach przl ul

Strazackicj l.

2' otwarcia zcbrania dokonał Przewodniczacy Za.zadu osicd1a Lcszck Bolek. który na

\ł.slęnic piĄ.!'ital pu\byłych gości oraz mies*ańców osiedla i na podstarvie listy obecDości

stwicrduił. żc zcbranie iest pralvomocne. poniewa:Ż uczcstnicŻv r.v nim 44 micszkańcó* co

zaperł'tria rł_vmagane kworun i gwfiantuje wdŻność 7rcb'ania. (Żałącznik nr 1.)

i. W zebraniu. oprócz ]niesl'kńcóW. udział wzjęli goście

'\,1' jri3n r]''n l_lI' '' Bllrrni.ll7 Viałd ; Gnln\
-Palvcł N4lowicc l-ca Burmistrua Miasta iGmin-*_

-Damian Żelazn'v - Przerł'odniczący Rad'v lvliejskie
_llirosłalv.]anko Konrcndant strMy Miejskiej
-Krz1:ł,lt R1l"' ' lr<zt: oSP '.DzIrJzr:e''
-Ldrł'ard Kóska Radnv RaĄ Miejskiej
-Slanislaw Pięta - CZłoneL Zarzqdu Powiatu
_Tonasz D\Ida * Kiclownik ds' lechnicŻnvch Pw i K

(załącznik nr 2.)

:l' ogrilnc Zcbranic Micszkarictirł'. zgodnic z ś 7 pk!.4 obowiąZującego slalutu plowadził

Ptzewodniczący_ Zarządu osiedla. który }rrzedstawił proponowany porządek obrad któr1' rv

!.)s l!ll)l,li Llti l lli)7ll(li.-
w Czechow caolr_Dz edr,aach

ZAF]ZĄD os|€ t;i Ą

lllillillfrl]ilililillłl]]
0072 5 17

Czechowicc-Dziedzice i0.09.201 5 r

giosowaniu jawlvnl prz}'jęt) Zostźrl.jednogłośnie. ('załącznik ff 3.)

ll wYBoR PRoToKoLANTA ZEBIŁĄNIA oraz czloNKow KoMIsJl
t]cH\\AŁ

] ProwldŻąc'Y_ zaproponował na protokolanta zebrania Palią Barbarę Kolvalską. która

wyraLziła zgodę na kimdydolvanie' W ŻNiazku z tJ'm' Źe nie podano innej propoz1tji

do pelniel a 1e.j 1'unkc.ji. prąstapiono do głosorvan1a. W gklsorłaniu .iawnym. zcbrani

icr]noglośnie zaakceptorvali Parrią Barbarc Ko\Yalsk4 na protakolanta Zebrania.



]' l'rorvitdzłct 7aproponolvał rra członków Konisji Uchu,ał i rvljosk,jrtl

Pana Stanis}a!ł'a Pindla oraz Pana Jana ]V1alla. ktrirz'v rvyrazili Zgodę nx pelnietlit tei

lunlc il.

Lt\\ol7tlIla Korllisia L]clrrra] rv skłłdzic:Stan1słarł Pindel oIaZ Jan N-Iad rł'g}osorvaniLl
.r.r|r..r, z, ,r,rr ./drkccft,,\\.r r,. icJn,,glo.nie.

] ProwadŻąc} lDplopono\ł'ił na czklnkLjrv Kornisji Skrutac!,.jncj:

Pana Da\Ąide KlllcsZę j Pana Jacka DLld7iaLa. klórz)'$]'raŻili 7go{1ę nir pe]lricni!- r(']

tunkcjr.

l-rtu'L]rzona Konris]a Skrutacrjna rr składzic : Darid KlllcsŻa oraŻ ]aock Dud7jak 1t

gJ o sorr aniu j arvny.m zostaja zaakceptowana .j edn ogłośrrie '

lIl. PRZYJIl(]lE PRoToKoŁL] Z PoPRZBDNlEco ZIiBR^NIA

l Pro\ładz4c\ Zcbranic Żapoznał obecn)ch na sirli obrad Z treścią Pro1ok(Jłu o!.olnego
Z!'branin \Iicslkańcó\\'osiell]a..Dliec]Z]cc". które odb)ło się ]0 \Ąrzośnia ]0]:l r'
_|rcść 

\!'/\\' Pr olokołu Została. ir głosorł;miu jarvn}'m. Zaalc.ptowarla jcdnogh;śnie.

nI. sPRĄwoZDANlli Z DZI^Ł'\LN()Ś('| ZARZĄDI oslEDl-Ą .,DZlEDZlc!]"
ZĄ ()KRES oD 30.09.2{)I4 r. Do29.09'2015L

] \ł''vŻei w)micnionc spra\łozda]]ie plŻedstawi] Zebrallylll Przę,'va,Jfitczący Ztłlząrlu ()sicdlir

Pan Leszek I]o]ck i zo_rta]o orro prz1,jqte jerlnrrglośnic bez konicczności Ltdziclanja
dodatko\ł'\'ch w!iaśnień.

rvr'konarrc' Spralrclzdanic zostało prz1 jeie jednoułośnie.

Pżedsta\łione spralvoudanie przt ję1e Został(l icdnogłośnie.

( zalącznik nr {. )

\: sPRAwoZDAlilIi Z REALIZAC]JI t]cH\łAł,Y NR l/2014 ocolNEco
ZEBRĄN|A MIEsZKAŃcÓw z dnia 30.09.20l,lr. DoTYCZĄCEJ INWESTYcJI
REAI,lZowANYCH Z BtiDŻDTtlGMrNY NA TERINIE oSIEDLA ,'DZlEDZI('E.
w 2015 RoKti.

l' Przednliot..lvc Sprarvozdan]c przcdshwił Zebranvn] PŹc$odniCZac'' Zavadu osicd]a
.DZjedŻice'- i rr1.|aśnił prz}'cz}nr. z poBodu któr}ch pe\łne 7adania nie rno.płl' być

( Załącznik nr5. )

vI. SI'RĄ\\'o7-DAN l[ Z lłEALIzAcJl tjclIVV^ŁYNI{ 2/2014 oGol.NF]Go
ZEBRĄN|A MIEsZK,\ŃĆÓw Z dnił 30'09.2(ll.{ lł. DOTYCZACEJ ZADAŃ
I{EALIZoWĄNYcH u l't]DŻETI] osrEDL^ .,DzlEDzICb''" w 2015 R.

1. l)rzcdn]jotolve SplarłozrJanie przedstawil Żcbran}m Przewodnicz_acy Zarzadu osieciL,l

'.DziedŻicc" do zaopiniorrirnia pr7.cz og(ilne ZebraniĆ Mieszkalicó$:
( załącznik nr6. )

vll' oDCZY]'ĄNIE tlcHwAŁY Nlł 5/2015 ZARZĄDI] oSIEDLA .,DZIEDZ|CE" Z
DN|A 2,l.09.20l5l{ DoTYCZĄCEJ lNwEs'TYcJl NA TElłllNI!] osIEDLA
''ll/''l' llLlcL' l{ fA t lZo\ł,r\\cH L l]l Dł'FTl ('Ml:{Y \ł 20ltlr



l'Pr7.lłodnic7ąc} osiedla przedstau.ił mies^aricom Uchwałę nr 5/2015 Zarządu osied]a
dotlcząca inwesl}cji. klórc powinny b}ć zrcalizorvanc z Budzcfu Gminy w 201ól' na tcrcnic
Osjedla '.Dzledzice" i zaproponowal poddanic.jcj pod głosorłanie jako L]ch\ła]y nr l/2015
()gólncgo 7ebrania Mieszkańcólv co prą'iętc zostało iednogłośnic. ( zalącznik ttr 7 )

vlll. oDCZY'IINIE LJCHWAŁY NR 62015 ZARZĄDU oslI'DLA ,,DZIEDzlcE"
Z DNIA 24.09.2015 R' DoTYCZĄCEJ PRoPoZYCJl Z^D^Ń Do R.EAI-IZ CJI NA
lF'RF'Nlf o.ill.DLĄ.'DZlf DZt( t- Z Bl' DżF l l ()slEDLA w 20l6R'

].PrzewoLlniczącY osiedla przedstarr'ił rnieszkańcom Uch$'alę nr 6/2015 larzqdu osicdla
dotvcząca propozycji zadań do ujecia w budzecie osied]a na 2016r. ( z łąc'LDik nr 8 )

].Nirsiępnie Przelłodnicz4cy pc]inlbnno\vał obecnych. że mogą Żg}aszać wlllsne propoŻ] Ljc
badź wnosić popra*ki do t}'ch prZedstau,ionych plzęz zarz4d'

3.Nic zgloszono innych propoŻłcji, ani uwag do rozdysponowania budżctu oŚicdIa.

,l.Propozycje zadań zgloŚzone do Burnristrza Miasta Czechowic -Dzicdzic lv
temacie wniosków do Projektu Budżetu cmitry na 201ór został w głosowaniu
jawnym zaakccptow^nc prŻez ozM prz! 7-miu wstrzymujących się co stanowi
treść Uch.tł'ał nr l/20l 5r ogólnego Zebrania Mieszkańcół'.

5. Propozycje zadań zapisanych povyżej w uchwale nr 6/20l5 Zarządu Osiedla
dotyczące budżctu osied|a na 20l6 r. zostały przyjęte rv głosowaniu ja}vnym
przez ()zM przy 1 nym wstrzymującym się co stanowi treść UchwaĘ Nr 2/20l5 r.

ogólnego Zebrania Mieszkańców.

6. Następnie omówiono możliwość cwentualnego przesuwauia środków
finansowych pomiędzy poszczególoymi zadaoiami i zgłaszania propoł.cji zmian
Żndań przez zaruąd osied|a, bez konieczności zwobłvania Ogó|nego Zebrania
Nlieszkańców. Zebrani poparli zasadność takiego postępowania i zaproponowali
rtdzielenie upoważnienia Zarządclvti w Inyśl $ 13 pkt.2.6 obowiązującego statutu
Osiedla.
Udzielenie upoważnienia zarządowi zostało przyjęte przez ozln przy l_nym
wstrzymującym się! co stanowi treść UchrvAły or 3/20l5 r' ogólnego Zebrania
Mieszkańców'

l\. w-!.BoR\ I)l1l.l1cA'IÓ\\ Do 5PÓł.Kl \Ą()D\EJ.

Sloso$ nie do Pism! z dnia 21.05.2015r skjcrotranego do Zu(L4du Osiedla ,,Dzicdzicc"
przez Kierownika RZsw Riclsko-Biala Panią Malgorzatę Jasny prł'Śtąpiono do
rcalizacji rv-vborółv delcgatów do Spółki Wodnej.

Przervodniczący Zarządu osiedla przedstawił zcbranym warunki jakie powinni spcłniać
$Ybierani kandydaci orąz przedstawił ploponowanych przez ZarŻ{d osie{]la
kand_vdątóri':



_l'anią'Iadwigę l)uraj

P8n' Piolrł wil(/kr

-l)rna,lanusza \,lachalicq

Wszvscy rvymienieni rvyżej rvyrazili z-godę na kandydov.anie przy cŻym zĆ wzglqdu na
niemożność wzięcia Udzia}u rv oz Mieszkańców Pan.|anuŚz Machalicł zgodq rv-YraŻił
pisśmnie w obccności PaBa stanisława Pindla.

w nviązku z lrrakiem innych kłndydatur z sali ora? bl'ku zż'st(Żeżcń lJo
proponowanYch kandydat(irł ogólne Zebranie Mieszkańców pod.ięło dccyz-ję o
gbsołaniu 'iŻwnym.

}Y w}niku głosowanił jawnego wsz}scy zaproponorvatti kandydaci zostali w-vbrani
jcdnogłośnie na Delegatów do spólki wodncj.

Protokól Z rłyborów deiegató}v do spółki wodnej stanoil'i { Zalącznik nI9 )

x. DYSKIJsJ'Ą I wNIosKI MlEszKĄŃCÓw

1' \\i czasie d1'skusji lnicszkańcy po sŻy]i l.]astepujące p]oblenr d o załatwieiia Nzęz Zafzad
()sicdla. LIrŻąd Mias1a i Cmini'-. Bunrristrza Miasta omz ;nne instytucjc'

I}an Edward Kósk. Z8proponowa]' aby poprowadZić oś\ł'ie1ienie od ul. wierŻbowej bocmej
\łzdhlŻ pól ok' ..l_5 shpó\\,. \ł-cc]u ośrvictl.Dja tcrcnll. co mia}ob}' zapobiegać zbielaniu się
lam podeiruan}ch osót]'

odpowicdz Przcrvodniczaccgo zebrunia Pfuu Leszka Bolka w spra\.\,ie oś\liet]enit! ul.
\\'ierzborłc'i boczncj \ł bicżącyn1 roku zostanje dofinansowirny projekl oświelle r.
natol1]iasl Ń}konanie oślviellenia planuie się do budźetu na prrysz\ rok i' 20]6'

odporviedź miĆszkańców n]e n]a potrzeb)'. ani sensu ośWiet]ania oko]iczn}'ch pó].
\lysl'rczeiącvrnjest oś\ł,ictlcnie samej ul. Wierzborvej bocznej. g(]Żie u,yŚ1arcŻą 2-3 słup}'

Pan Jan Matl Zapytał czv jest sens da\Yania pieniędzy na dIogi rł'kwotach po 5'00()._ zł.. niż
ĄJ .e|e .lr klL in'. ęstr r l ine'] l epi<i Llac np nl .1)'Z.1śniero\ł')s

Odpor.viedź Przewodniczacego zebrania Pana Leszka Brrlka: są to prapozycje k\ł'ot którc u'
st(]sunku do całcgo kosZtLL inweslvcji stanowią tŻ\ł. ..cegiełkę" maJącą na celu polwierdŻić
ccloq'ość zagadnienia. o które chodzi miesżńcom'

l'an Henn'k .lakubicc pofirsrył tefiat rcrrłu mclioracyjnego, k1óry bjegniĆ 1v2dhż Lrl'

Wierzborłej. pointbmował. Że osta1nie 20 melrów ro\ł.u jes1 nieskońozone. Zarcśnięte i
zaniedbane.

odpo*iedzi udzielił Burmistrz Marian Błachut: w),koncnie rcj częśei rowu me]iorJc}]ncgo
było Poza proicktcm. Ró1Ą,uostał \Ą'],konany \Ą,zdłuż planowanego przebiegu ncl*'ej drogi.

Ł!



dlatego konicc lcgo towr] ni{r został ujęly w pmjekcie. Bumistrz powiedŻial, Że ra7patvł
sprarłę dokończenia osta1niego odc1tlła rowrt.

Pan Antoni Binek Zapytał o chodDik przy ul- Legionórł' w obrębie numeru 35 oraz o

Zrobicnic mostkó\\'

Odporr'iedź Prz erłodnicząccgo zcbranja Pana Les^a Bolka: trŻeba \łreszcje zamknąć

temat'Ykę chodnika. rra ulicy zrobili rylko oznakolłanie poziome. pt)robili pas}'.

Pani Jadwiga Durai Zwróciła uwagg na cl1aszczc, które rosną na poboczach rzeki orw *'

rowrch meliolacyjnych. lap-fiał! cz} i(toś to bgdŻie lvycinał?

Przcrł'odniczący Pan Leszek Bolek odpowiedział' Że należy powołać Komisję. \ł'którci udział
$eżmie stalosta oraZ szcf wydziału drrig. ktr5ra stwierdzi które rlrzewa nadają się dcl

\łycinki' Przcu'odnicuącv Żwr(iĆ]ł uwagę na zagloŹenie klóre slu,arzaią drŻewa ros ące pż\
liniach nlsokicgo napiccia.

lostała porus7ona tcmatYka zwracania się do Zarządu Osiedla różnycli list}'tucji z p'ośbami

o dotacię' w zrviązkrr z czvm powstało p}'tanje. czy pieniąclze osied]owe mogą b.'_ó

przcznaczone na dofinansowanic np- qr''cicczki zagrarricznej lub na pomoc pralurą_ ZUS lub
innc u,vdatki?

7'<lstakl odczr.1anę pisnro skierowanc d<: 7"arządu osiedla. napisane przez Pana Kazinrierza
Poloka rv dniu ló'09.20l5r' dot' pTośby o wsparcie Stolvarzłszcnia cmcńłów i rĆncistiw
Podsumorvanie pisna |rzez Pana KaŻinlierza Poloka.,Senior potr7cbuic ruchu" w Żwiazku z
czvn należy uakl)_\ł!ić seliorów. Slowarzyszenie islnieje od 02.0ó.]015T' iobecnie licz\ l]()

czloŃó\ł'. składka cŻlod(owska wynoŚi 2.50 Żł. nliesięcŻnie'

I'ani .ladrviga .|arosz Zapytała ilu micszkańcó\ł' naszego osied]a na]eży do tego

Stowarz)szenia?

Pan Kazimierz Polok nie był rr' sta.1ie odpo\1,iedzieć na to p}'tanie'

Pan Jłn Matl podniósł, że pieniąlzy osiedla rrie po\\.inniśmy przeznaczać na inne cclc. tylko
na nasza działalność i d]a emeq1ó!\ nliesŻkaj_ac\'ch na naszym osi€d]u'

OdpoviedŹ Pana KaŻimierza Poloka: to iest ogólnc Czechowickie sto\ł'arzyszcnię dla
$sŻysLldch emeryLów rnieszkających na telenie CŻechowic_DziedŻic' Porł,icdział. zc prosi o

wsparcie St()warz-lszenia. iże licz-v_ siq każda lilł.ota-

Przervodniczący zcbr:rnia Pal Leszek Bolek przeprowadził głosowanie na temat wsparcja
Stowarzyszenia 1 osoby ohcą rvesprzeć Ę inic.jat-vwę.

I]an Przewodniozqcv or1powiedział. że to cz}'nr dysponqje Zarząd Osiedla możc b}'c

Iozd\'sponowane l}lko na terenie n asla i Żaploponolvał. aby sprałę dotacji Zoslawić na
przyszl] rok.



|'an Damian Żelazny poinlbrmo\,ał' żę na Lrl' Karkrwicza zostało przywiezione I0 lon fiezu.
krół Żakupił Urzqd Miasta. |IeŻ ŻoŚtal rlls}pany przv posesji ff 7. nieszkańcy
zadeklaro\łalj rozsypanic frezu lve rvłasnvm zakresie'

Pani Alrata chmielowsk' mieszkaj;rca n,r ul PiJsta Z\Ąrocjla uud8ę na j ploblenr)':

. DiacŻego na skŹyżo\łaniu u1ic viarki i Piasta został rozkopany świeżo położony
aslalt?

odpo\łjedŻi udzielil Zastępca Burmistlza Pan Pnweł Mlowiec: na skrŻyżowaniu b'vła u'oda.
gd-ł'z asthlt zos1ał Źle położony rł' rłyniku czego woda nic spĘ.wala. dlatcgo uaistniała
koniecZność poplawienia i wvren]ontowar a skJzyŹo$'arria'

. Chodnik prŻy uI. Piasta jcst w opłakanynl stanie. z powodu tego. Że stał tam oięŻkj
sprzęt_ część obrzcża chodnika została skruszo a i terirz trŻeba chodnik naprarr ie

. Pż} domu PaniAgaty Clr:niele*skiej trłorzy sięjezioto, gdvż drogajest poŁ)żona 7e
skosem na dom' MiaĘ być zrrrbione kor]1a z zabęZpicczeniem przed spł1.wcn wody
do pirł'nicy. obecnie podczas opadórł'tŹeba do domtL rvcbodzić w gll]l]owcach'

Odpolviedzi rrdzje1ił Bunrristrz Pan Maria''1 Błachut. k1(iry poinformował_ żc podczas rliry1-v
na rogu tego budvnku u'iosna \,1. 20l4r 7astaoawiali sic co zrobic. Żeby ten prob]em
rozwiqzać' Przehudowanic. odprowadzcnie. uksztaho\łanie {erenu rv celu usunięcia nac1miaru
l'ody spłyrva!ąccj do domu. Pan Bulmistrz poinfom]ou'ał. Że nie nroŹe wYznaczvć t. njnó\ł
rolwjiżania problcmów 'jcżcli nic n1a pe\łł')ości co do teclmic2n}oh waru!*ów spraw},. gd)'ż
jesL to porvażniejsza przebudo\ł'a.

Pan Burmistrz dziękuje Ża przYpomnienie spaa\ry otaŻ zaintercsowanie infbnnuje. Źe Śpra\va
e nablała jesŻcze 1Z\\. .,nrcc\ urŻędowei''. ale postara sie prą'bliryć tcrmin jcj rnzw iaz.lnia

'jeszcze w tln roku lub lv pierrvszynr p(lłroczu roku następn€go'

Pan Zbignielv Zborek porvicdzial. Źe nie potrafimy c doprowadzić r1o końca i zapvtał czr
ul. Legionó$ nie mógłb],przejąć l'lrŻąd Miasla. a nie Po$iat. bo ńa'Powiccie za\ł'icdliśm\'
się'

Zap]tał IówDicż po co lurrr ten chodnik, aż do mos1u i zapropono\.\al. aby u.pi<ruszej
kolei]lości poprowadŻono chodnik od stlon), ul' waryliskiego^ bo lJnljesi bardziej pof7ebn}.
Zirp),1al rówDież- po której stronie popro\\,adzon}' bedzie chodnikl)

0r1poniedŹ Pr'zerłodniczącego: po wschodniei stl_o|ie.

I
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Pan Zbignierr Zborek Z!łr(ic]l uwagę równiez. Że od ul. Węglow.j d,i) u1' \Varyńskicgo jadar:

sanlochodem sł]chac jcdcn lLlrk()l. gd\'Ź droga.jesl zniszczorra' Zapytał cz) nie Iepiej Zrlirl;lć
trrała dzjurkc: Za parę z]ot}ch. niż ioz\łalać po1eln cbłą u1icel Pun Zbignierł ZljoIeL ape]!t]e.

żcb\' lcl]lon1 droci pr7eprorvadzic ']eszcze przcd zinla'

\lstepIlie podziekorrał llanu Bunnislrzo\łi Za \\łożoną dol\chczas pracc ola7 Pa]ltL

Pl7ć\\adniĆŻaccnu OsicdJa za pośrvicconr' czas i r''iedzę klóra *)'Lorz}stuie \ł' działaniach
na tercnic Osiedla.

Odpo*icdzj LLdzieIj] I]unrristr1 l)an |v1.fim Bhchu1: Slano\łI}'Pau'rie dziękLrje za tc nlilc
sfu,lva' wSZ!stkic spre\.\\ u1rullnjaia procedul)'. któle są na co dŻicri' Pltn l]Lrnnjsl17

pot\\icldził. że ]laLeż) blrdolvać chodrlik \!'picrlvszci koleiności tam. gdŻic icŚt najbardziej
potrŻebn\' Chodnik relL]izrrjem} \\ etapach. bo są ograniczcnia i barier;'- trzeba poz'vski*ać
śIodkj ZewnętrŻnc. bo nie na tak \\.!'sokieqo budżetLr'

Tc zadania fu] n(l\'!:lŹ.}' sr,gnał nlJeszk:rńcrirł,_ lrJe nie ,.a\łs1e moŹlj\Ą,1 drl realizacji 'Iak nie nla
picnildzy to clroca.jcst tylko latann-

limilt\ muszi] czektć lla sll'tli4 koLejke'

l)an !]dŃard Ki)ska prosił. ab} na spolkani. prz)' rL1' Ksiąza Clobe1/Och,ldz|a. z
ilrzcdn;ka]ni Panii] sŻc7!_sn3 1ub l'anr.rl Banoszkienr. ab]' urzędnic\, b\li prz}!llLl\\{ri 1

,'lzięli ue *lbą nlapy. gd'''Ź *g Pana Kóski Żosla] u tym rnielscu \krad7ion'" rła1 na dhrgości
l.+ mclró$ i na napach jcst to udokumontolranc. wiec Komisja lc!'jz},]no_l 'jłzdo\ła
pLl\ĄjnnD 1o splludzić' Nazrlał urzędnika)$ Żlfu]7iejalr]i oraz Ż\ĄTócił rrwagc. że sa nieudolni i
n;c przvgol \ani' I)an Kri.'.ka polricdział. że ZhrZ} skarge na c7l'nności Prokrtrabra orlz
zbz,v skiur:e clo Sadu Adnrinistracr jncgo

I'an Kóska zrł'rócil u!\'ngc.7c pr4' 7xs) l)3n }'ch st3$ach nalez\:7robić onaskę. ż!bl'\łoda nic
spły\\'[lh na sąsicdnic posesic Kanał 7 ul' pirsta przeŻ U]' \\!neckr] \\ stron9 Żeki lło\Ąnjc\i.
r a z Piastaicrl fa O 50 . a lamtu na (J 200. nrlomiasl u do rzcki rna O 600 to jak!.iest
Skulerznt] ść. ho kolic o\\'] odc inc k j cs t Zanicdbanr ' Rzeka porvinna rnie ć s\\ o bodn]' odpi-\ 1\

Odpovicdzi udzie]j] l]LLrllljst17 Pan Marian l]łachul: I)rrn Kliska lryz1rra LlrŻednikó\\'od
z1odzici. poobiec1rval n1ies7lłńcom prz\ \ryborachJ 'J lefuŻ Rllnnistlz .iesl wsŻ}slkicl]lu
\!inn!' Płn Kóska powinieo sic Zastano\łić nad f'ofmą dzil!łania. a nie obu,iniać lur1zi' gd)'z
\traszenie t() nic.icst fi]lma działanie. Ocenianie urzędnikitrr'. Ze są nieudo]ni' Rad ) p')\\ il]if]l
rcprc7cll1()\\'3ć \ln'bolcli\\'' ilc patr7ąc pr7c7 prYŻm11 WsŻvstkich rnjes7k11ńc(jw Cnri11}'

PanTonrasz Kaspro\ricŻ zap'vtał cz'v będą rv-vktlnanc baricrki ochronnc prz\ ul.
\Var-'-ńskicgo?

odFo\\iedŻi udzielił prŻedstaq'iciel Po\\iatu: będą z()bione. natonrijsl Le ba elki pr7}'tll'
I r-!ionóu'sa p|ltrto*ane clo buL]żelu ne rok pfl}'szl}. l50 mctróN bataicrki o(j tl] T-eśllei u
kicl1rnku Zabrzcga.

\\'rcinki drzcrv został'v- \\ stl ZYI] r anc przez wichuIJ']ipco\\'a. $ j9c tcra7 nic ma na lcl 1undusŻ}'.



chciałby. eby mieszkańcy nie byli zawiedzeni tym co robi Powial' Uzgodnimy wszystko co
jc$ możliwc.

Pan Jacek Dudziak zapytał jrik wygląrla krrnał na u]. Grabowiec. jaliie są szanse uykonan]a
zlervni przy ul. ochodzkic'j'? Jaki sens ma czYszczcnic rorł.u przv ul. i,eśnei. icżc]j tł'lym
rowie losną dŁewa?

odporł.iedzi udzielił Zastępca BunniŚlrza Pan Paweł Mrowiec: wodociągi będą ujętc \ł-

przy_szłtnl rokll (]rlarr nie jcst icszcze zat'lvierd7on}')'

Odporłiedzi udzielił Bunrristrz Pan Maian Błachut: prŻcponpo!\.nia na wiś1e ok ] 5 t)godni
lrzcba czckać na wyprodukowanjc pomp i silnikó\ dlatego to uadanic możc się przesunqć i

może nie być Zakończone w tym roku'

Przepompownia na Ochodzy są to ty1ko p]an"v co na]eżałoby zrobić' Najbardziei
ŻiLawansowane był-'- prace na ul. \łeneckiej,łiast' szukaliśm-v rozrł,iązŃ. które byłyby
leaine i szybkie- W przyszłynr łoku będą choicli zakupić Llrządzenie zasysająoę' w ce]u

\łYcŻ}'szczelia k'oałów (kana1izacji). w pielwszej kolejności ulice zi]glożone powodziq
(|iastŻ/wenecka).

Przcpomporł.nia rv rcjonic Ochodzy- pod u]. \\raryńskiego tl) iest dalsza perspekty$u rzasU ti

rł ifu1vfu reŹimic czasu' najpierw muszą być prace plojektowe. aLe teraz nie ma na to

środków,.

Pr7cpompo\\.nja przy wiś1e 5 lat co najnrniej i tak
ulgi i r'zooez1nrnly budorłę przepumporłri'

\{ZCU ,i- n a pier.i<J,,1 nu iz}.zczenic ruw,'q.
Spółka nic nie robi' a niesLancy nic cŻ ;ą tloski i
dbanie.

się slało od ]010r' Rok 2015 jest kanal

Rorł'ami zarządza Spółka Wodna. aie
dbebści. a kaŻdy jest zobowiq7an'v do

xI. z^KoŃczliNlIr zEBRANtA.

w zw'iązku z łvY-czcrpanicm pytań Przcwodniczą€y
ogólne Zehranit Micszkańców.

podziękowal zcbranym i zakońcĄ'ł

Pnrtokolant Zebrania

Barbara Kolvalska

Przovotlniczacv Zcbnrnia

LcsŻck Bolek

ahł
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